
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 4. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 245
Vil ministeren oplyse, hvilke overvejelser der lå til grund for beslutningen om
ikke at foretage en usikkerhedsberegning og validering af NLES 4 modellen,
og hvorfor man ikke sidenhen har sat gang i arbejdet?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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